
Rezolucja Nr 5/IX/07

Rada Miasta Krakowa
zebrana na sesji w dniu 28 marca 2007 r.

uchwala niniejszą
REZOLUCJĘ

do Sejmu i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej
do Premiera Rządu Rzeczypospolitej Polskiej

do Ministra Edukacji Narodowej

w sprawie zmiany sposobu podziału części oświatowej subwencji ogólnej.

Rada Miasta Krakowa wyraŜa zdecydowaną dezaprobatę w sprawie podziału części
oświatowej subwencji ogólnej przekazywanej gminom w związku z zapowiedzianą przez Ministra
Edukacji 5% podwyŜką płac dla nauczycieli.

Zapowiedziane przez Ministra Edukacji podwyŜki płac nauczycieli są całkowicie zasadne
i przyjmujemy je z wielkim zadowoleniem. JednakŜe obciąŜanie samorządów gmin skutkami
wypłat tych podwyŜek, przy przekazaniu niewystarczających środków na ich pokrycie, uznać
naleŜy za niezasadne i nieodpowiedzialne działanie.

Oszacowane skutki finansowe podwyŜek płac w Gminie Kraków wyniosą 20.445.000 zł,
a przekazane środki na ten cel, na podstawie ustawy budŜetowej wynoszą 1.918.996 zł, co stanowi
9,4% potrzeb. Przerzucenie skutków finansowych wypłaty podwyŜek na gminy skutkować będzie
brakiem moŜliwości realizacji innych zadań gminnych w tym m.in. remontów placówek
oświatowych i budowy dróg oraz innych oczekiwanych przez mieszkańców inwestycji.

W związku z powyŜszym zwracamy się do Premiera Rządu Rzeczypospolitej Polskiej oraz
do Ministra Edukacji o zmianę sposobu podziału części oświatowej subwencji ogólnej przyznanej
gminom.

Apelujemy do posłów - szczególnie z Małopolski – o podjęcie wszelkich działań mających na celu
rozwiązanie tego problemu.
Apelujemy do innych samorządów polskich, szczególnie zorganizowanych w Unii Metropolii
Polskich, Związku Miast Polskich i Związku Powiatów Polskich o przekonanie swoich posłów do
analogicznej postawy.

Mając na uwadze powyŜsze apelujemy o zmianę sposobu podziału części oświatowej
subwencji ogólnej przyznanej gminom.

Wiceprzewodniczący Rady

Stanisław RACHWAŁ


